
Protokół Nr XLII /2023 
z XLII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 30 stycznia 2023 r. 
 
 
XLII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2023 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:47 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej powiatu  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian – nieobecny 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek – nieobecny 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę do 
św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zgłosił zmianę do porządku posiedzenia o zdjęcie 
z porządku sesji dwóch punktów, tj: 
pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/303/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 oraz 
pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego 
w Łańcucie Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski.  
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zdjęcie pkt 10 tj. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/303/2022 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 
2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Kamil Kilian, Marian Kurek, Jakub Reizer 
Wniosek został przyjęty.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek zmiana porządku posiedzenia – zdjęcie pkt 11 tj. Podjęcie uchwały w sprawie 
poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego w Łańcucie Sp. z o.o. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Kamil Kilian, Marian Kurek, Jakub Reizer 
Wniosek został przyjęty.  
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Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1 Otwarcie sesji. 
2 Ustalenie porządku obrad. 
3 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łańcuckiego 

w 2022 r.  
4 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora PCPR 

w Łańcucie.  
5 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 

polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”.  

6 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

7 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie 
Szkolnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie. 

9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład Zespołu 
Placówek Oświatowych w Łańcucie. 

10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/303/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023. 

11 Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego w Łańcucie 
Sp. z o.o. 

12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
14 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego. 
15 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego.  
16 Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

17 Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
18 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
19 Sprawy różne.  
20 Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Łańcuckiego w 2022 r. 
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Sprawozdanie przedstawiła Edyta Urban Biuro Pionu Ochrony, Spraw Obronnych 
i Zarządzania Kryzysowego (w załączeniu do protokołu). 
 
W dyskusji głos zabierał: 
Radny Michał Mac.  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora PCPR 
w Łańcucie.  
 
Stanowisko w tej sprawie przedstawił Zbigniew Grad Przewodniczący Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora PCPR w Łańcucie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/314/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora PCPR 
w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Janusz Wolski Dyrektor ZDP w Łańcucie. 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Janusz Wolski Dyrektor ZDP, 
Radny Michał Mac (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman (Ad Vocem). 
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych na 
terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/315/2023 w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Janusz Wolski Dyrektor ZDP w Łańcucie. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych na 
terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Mariusz Rejman, Monika 
Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/316/2023 w sprawie przekazania Gminie Białobrzegi zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Białobrzegi z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Janusz Wolski Dyrektor ZDP w Łańcucie. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych na 
terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy chodników”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Jan Magoń, Jan Panek, Mariusz Rejman, 
Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Michał Mac, Jakub Reizer, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/317/2023 w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych na 
terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy chodników” 
została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie 
Szkolnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji, którą przedstawił Józef Buk Przewodniczący Komisji.  
Natomiast Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie 
Szkolnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/318/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie 
w Bursie Szkolnej wchodzącej w skład Zespołu Placówek Oświatowych w Łańcucie 
została podjęta.  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład Zespołu 
Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, Kultury, 
Sportu i Rekreacji, która przedstawił Józef Buk Przewodniczący Komisji oraz Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład Zespołu 
Placówek Oświatowych w Łańcucie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek 
 
Uchwała Nr XLII/319/2023 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc 
noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym wchodzącym w skład Zespołu 
Placówek Oświatowych w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/303/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023.  
 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla Centrum Medycznego w 
Łańcucie Sp. z o.o. 
 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/320/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/321/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
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Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Radny Jan Panek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/322/2023 w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił kandydaturę Agaty Sońskiej na Skarbnika 
Powiatu Łańcuckiego.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Mariusz Rejman, 
Radny Michał Mac, 
Agata Sońska, 
Radna Monika Roman, 
Radny Janusz Bester, 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Jan Magoń (Ad Vocem), 
Radna Monika Roman (Ad Vocem) 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
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Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek. 
 
Uchwała Nr XLII/323/2023 w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Łańcuckiego 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 16.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac 
1) Dlaczego Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmiany WPF? 
2) Czy są nowe, bieżące informacje odnośnie rozpoczęcia budowy tunelu? 
3) Pogratulował Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za powołanie Młodzieżowej Rady 

Powiatu Łańcuckiego, 
4) Publicznie podziękował Posłowi Kazimierzowi Gołojuchowi za poparcie idei 

powołania MRPŁ, 
5) Zwrócił się z prośbą o zwołanie Komisji Zdrowia Rodziny i Pomocy Społecznej 

odnośnie bieżącej sytuacji Centrum Medycznego w Łańcucie, 
6) Zapytał odnośnie planów Zarządu Powiatu w sprawie przekształcenia ulicy Kopernika 

w drogę jednokierunkową.  
 

Pan Skarbnik Stanisław Barnat odpowiedział, że uchwała w sprawie WPF, którą podjął 
Zarząd Powiatu była uchwałą czyszczącą na koniec roku, a Rada Powiatu upoważniła 
Zarząd do tych zmian.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiedział: 
 Odnośnie ulicy Kopernika w Łańcucie poinformował, że jest wskazanie Zarządu Dróg 

Powiatowych, aby docelowo była to ulica jednokierunkowa ze względu na zabytkową 
aleję drzew (drzewa są coraz grubsze, wzrastają korzeniami, jest wąsko). Nad 
drzewami pieczę stanowi Konserwator Zbytków i drzew tych nie można wyciąć, należy 
się nimi opiekować.  

 Odnośnie tunelu przekazał, że w miesiącu grudniu odbyło się spotkanie między 
właścicielami jednej z firm, przedstawicielem Marszałka oraz Podkarpackim Zarządem 
Dróg Wojewódzkich. Spotkanie było bardzo trudne, dlatego że inwestor nie brał pod 
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uwagę zastrzeżeń jednego przedsiębiorcy. Spotkanie raczej w miarę dobrze się 
skończyło, PZDW miał dopełnić ustaleń i złożyć odpowiednie dokumenty.  

 
Radna Monika Roman również wypowiadała się w sprawie ulicy Kopernika w Łańcucie. 
Poinformowała, że wcześniej podejmowała działania odnośnie wycięcia drzew 
zagrażających zdrowiu i życiu ludzi na tej ulicy. Wielokrotnie zwracała się także do 
Burmistrza Miasta Łańcuta o wycięcie drzew przy ulicach miejskich. Zapytała, w jakim 
terminie i ile drzew ostatecznie zostanie wyciętych. Ponadto zwróciła się z prośbą 
o przekazanie wyników analizy dendrologicznej wraz z odpowiedzią Konserwatora 
Zabytków.  
Radna wypowiadała się odnośnie budowy tunelu przekazała, że dochodzą niepokojące 
sygnały od przedsiębiorców prywatnych z terenu objętych inwestycją w sprawie 
przeniesienia ich działalności gospodarczych, czy zostało to rozwiązane? Ponadto zwróciła 
się z zapytaniem, czy jest realne zagrożenie, że inwestycja ta nie zostanie zrealizowana. 
Natomiast odnośnie łącznika, który jest w trakcie realizacji poinformowała, że są sygnały 
od mieszkańców, że zostaną „zakleszczeni” przez tą inwestycję, martwią się odnośnie 
wjazdów i wyjazdów z posesji. Zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś rozmawiał 
z mieszkańcami, aby załagodzić ten temat.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odnośnie drzew na ulicy Kopernika odpowiedział, że 
składany jest projekt o dofinansowanie do Marszałka Województwa Podkarpackiego. 
Jeżeli środki finansowe zostaną przyznane to więcej drzew zostanie ukształtowanych, 
ponieważ tylko na to zgodził się Konserwator Zabytków.  
Odnośnie tunelu dodał, że jest to bardzo trudna inwestycja, ale wszyscy robią tak, aby 
inwestycję realizować. 
Odnośnie wschodniej obwodnicy Łańcuta stwierdził, że mieszkańcy mają powody do tego, 
że protestują. Jednak inwestycję prowadzi Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich i jako 
inwestor musi sprawy rozwiązywać z sąsiadami drogi. 
 
 
Ad. 17.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem w sprawie Ośrodka Zdrowia w Husowie oraz 
zapytał, czy został rozstrzygnięty przetarg odnośnie grupy zakupowej, jeżeli chodzi 
o media. 
Pan Starosta odpowiedział, że problem Ośrodka Zdrowia w Husowie dotyczy zbyt małej 
liczby zapisanych pacjentów do lekarza. Dobrze by było, aby więcej mieszkańców Husowa 
i Tarnawki zapisało się do lekarza. Natomiast Centrum Medyczne w Łańcucie czyniąc 
różne oszczędności zaproponowało, że w określone dni tygodnia będzie przyjmował lekarz 
w OZ w Husowie i w tej sprawie odbędą się rozmowy. 
Jeżeli chodzi o grupę zakupową przekazał, że w miesiącu styczniu był przedłużany termin, 
ale nikt nie przystąpił do przetargu. Obecnie grupa zakupowa funkcjonuje na umowie 
rezerwowej, natomiast trwają przygotowania do ogłoszenia nowego przetargu.  
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Radny Michał Mac poinformował, że przed sesją złożył dwa wnioski na piśmie: 

1) wniosek w sprawie przystąpienia do przygotowania dokumentacji projektowej 
przebudowy ul. Bohaterów Westerplatte, 

2) wniosek w sprawie naprawy chodnika przy ul. Dominikańskiej na wysokości 
potoku Mikośka. 

 
Odpowiadając na powyższe Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta przekazała, że Zarząd 
Powiatu podjął już decyzję o przygotowaniu dokumentacji na przebudowę drogi 
Bohaterów Westerplatte. Zarząd Dróg Powiatowych w Łańcucie przystąpi do realizacji 
tego zadania oraz ma poczynić starania odnośnie dofinansowania tego projektu. Decyzja 
została podjęta i dokumentacja będzie wykonana w tym roku.  
 
Radny Jan Panek zwrócił się z zapytaniem do pani Wicestarosty i poprosił o odpowiedź na 
piśmie. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy pisma podpisanego przez Wicestarostę i dotyczy 
sprzedaży majątku powiatu dla Browaru w Rakszawie. Zapytał, kto i na czyje zlecenie 
dokonał wyceny gruntów, które idą do sprzedaży. Przytoczył, że średnia cena za ar na 
terenie gminy Rakszawa wynosi około 7 tys. zł. oraz na jakiej podstawie udzielono rabatu 
dla Browaru ponad 1/3 wartości gruntów. 
 
Następnie Radny zwrócił się z zapytaniem do pana Starosty – kto dokona i sfinansuje 
wykup gruntów pod drogę powiatową w gminie Rakszawa. 
Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, aby na 
najbliższe posiedzenie komisji zaprosić także zastępcę pana Prezesa ds. Lecznictwa CM 
w Łańcucie.  
 
Pan Starosta odpowiedział, że wykup gruntów pod inwestycję realizowaną w Gminie 
Rakszawa jest w gestii powiatu i gminy Rakszawa po 50%. Odnośnie sprzedaży dla VAN 
PUR-u – jest to Skarb Państwa, odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  
 
Radny Jan Magoń zapytał odnośnie spotkania w sprawie odnawialnej energetyki, czego 
konkretnie dotyczyło i czy był poruszany problem stref ochronnych wokół wiatraków.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiedział, że było to spotkanie Konwentu 
Samorządów Powiatu Łańcuckiego. Sprawa stref odległości od wiatraków nie była 
poruszana ze względu na to, że parlament nad tym jeszcze pracuje. Natomiast na spotkaniu 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska prezentował nowe programy z zakresu "Czyste 
Powietrze". 
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie sytuacji CM w Łańcucie. Zwróciła się 
z prośbą do Przewodniczącego Rady o wprowadzenie punktu dotyczącego bieżącej 
sytuacji Centrum Medycznego w Łańcucie na kolejną sesję Rady Powiatu tak, aby pan 
Prezes CM mógł się wypowiedzieć w tej kwestii.  
 
Pan Starosta odpowiadając stwierdził, że sytuacja finansowa CM w Łańcucie jest trudna, 
jednak tego typu problemy ma większość lecznictw w Polsce. 
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Natomiast Marek Uberman Przewodniczący Rady stwierdził, że temat ten pojawi się na 
sesji Rady Powiatu po przedstawieniu przez Centrum Medyczne programu naprawczego 
spółki, który ma być gotowy w miesiącu lutym. 
 
Radny Dariusz Kuraś również w tej sprawie poinformował, że zwoła posiedzenie Komisji 
Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, gdy będzie dostępny komplet materiałów.  
 
Radny Jan Panek stwierdził, że bardzo go cieszy wypowiedź radnej Moniki Roman 
w zakresie otwarcia dyskusji o sytuacji finansowej CM w Łańcucie, dodał, że te sprawy 
poruszył już na poprzedniej sesji i jak najbardziej jest za tym.  
 
 
Ad. 17.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Paweł Skoczowski 
NIEOBECNI (2) 
Kamil Kilian, Marian Kurek 
 
Protokół Nr XLI / 2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 17.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach rożnych głos zabierali: 
 
Radny Jan Kilian,  
Radny Józef Buk.  
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Ad. 18.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady XLII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 
VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


